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Naše društvo je bilo ustanovljeno leta 1979 z željo,
da olepšamo naše okolje, pridobimo čim več članov,
ter jih seznanimo z našim delom.

Naloga društva, šteje okrog 60 članov. naj bi bila, da
pouči člane z raznimi strokovnimi predavanji za lepše
okolje naših domov. Hortikulturno društvo bo pripra-
vilo v decembru občni zbor z željo, da pridobi čimveč
krajanov obeh KS, ki bi bili pripravljeni delati v izvrš-
nem odboru, kajti manjkajo nam ljudje, ki bi bili voljni
prevzeti naloge, s katerimi bi dosegli zaželene uspehe.

Imeli smo že osem strokovnih predavanj z zadovolji-
vim obiskom, katera mislimo še organizirati. Ta preda-
vanja so bila koristna. V KS Vrhovci je šolska mladina
(»Želeoa Straža« s svojo vestno tovarišico ter komisija
HD) tudi ocenjevala najlepše urejene vrtove, za katere
so prejeli priznanja HD. Prihodnje leto pozivamo vse
krajane Brda, da se tudi oni potrudijo pri svojih vrto-
vih, kajti komisija HD bo tudi tokrat ocenjevala lepo
urejene vrtove, za katere bodo prejeli priznanje.

Velikega razumevanja in podpore je naše društvo
deležno od strani SZDL in KS Brdo - Vrhovci.

Organizirali smo tudi izlete z namenom, da naši člani
vidijo in spoznajo naravne lepote naše Slovenije.

Pohvalno se moramo izrazili na sami organizaciji.
Kjerkoli smo se ustavili, smo bili prijazno in gosto-

Ijubno sprejeti. Obiskali smo Bizeljsko, Slovenske go-
rice, in Prekmurje. Kljub vsemu, da imajo naši kmečki
Ijudje ogronmo dela, smo videli lepo urejeno okolje z
bujnim cvetjem. V posebno lepem spominu nam je
ostal zadnji izlet v Slovenske gorice, kjer je ravno
dozorelo grozdje, katerega smo dobili za poskušino.

Želja nas vseh je bila, da bi bilo še več takšnih
prijetnih in gostoljubnih gostišč.

Vabimo vse krajane obeh KS Brdo - Vrhovci, da se
nam pridružite v čimvečjem številu.

Ker se bliža 29. november dan republike, čestitamo
vsem krajanom. Obenem želimo srečno in uspešno leto
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